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P1!rsonaltidning inom FFV Underhåll/CVA Vecka 37 1983 

Nya organisationen: 
PROBLEM MED LOKALER 

-Vi har nu kommit en bit på väg 
när det gäller att inventera beho
vet av lokaler i den nya organisa
tionen, berättar Äke Entoft. Men 
arbetet går inte helt problemfritt. 
Redan nu börjar en viss lokalbrist 
göra sig påmind, ett problem som 
går att lösa om alla är villiga att 
hjälpa till. 
-Omflyttningar av personal i nya 
organisationen gör att lokaler blir 
lediga här och där. Men jag vill 
påminna om vikten av att vi på 
8600 får veta när så sker. 

-Redan i våras varnade jag för 
att låta "djungelns lag" råda i· 
lokalfrågan. Att låsa tomma ut
rymmen därför att de "kan vara 
bra att ha" försvårar vårt arbete, 
som redan nu är nog så knepigt. 

-Om lokalfrågan blir ett be
stående problem, hamnar vi slut
ligen i en situation där vi tvingas 
ta till dyrbara om- och tillbygg
nationer. Och det vore detsamma 
som att kasta pengarna i sjön, 
eftersom befintliga lokaler utan 
tvekan täcker våra behov även i 
den nya organisationen. Det 
kommer de att göra bara vi på 
8600, med er hjälp , får möjlighet 
att sköta fördelningen av samtli
ga lokaler. 

SÖKES 

En styck övertalig ABC 80 

Vi behöver tillgång till en ABC 
80 grundenhet sam t flexskiven
het under cirka ett år framåt. 

Om någon har möjlighet att lå
na ut "sitt" ABC 80-system un
der denna tid vore vi tacksamma. 

Hör av er till avd 4442 Örjan 
Johansson. tfn 1051. 

I den nya organisationen finns lokalproblem på alla möjliga nivåer. Så tog till exempel en 
bevingad eVA-are sin tillflykt till motorhuset i en av våra truckar. Där gjorde hon strax fö
re semestern plats för sig själv och för en kommande generation. Foto: Hans Hedin. 

SAMFÖRSTAND OM RÖKNING 

Skyddskommittens arbetsgrupp, som har till uppgift att föreslå regler 
om rökning vid CVA, har inlett sitt arbete. Med början vecka 35 ska 
gruppen delta vid olika skyddsträffar för att samla in synpunkter 
bland annat från skyddsombuden. Utgångspunkt för arbetet ska vara 
att reglerna om tobaksrökning inte ska "slå" mot någon part utan ut
formas i samförstånd mellan rökare och icke-rökare. Dessutom kom
mer naturligtvis brandskyddsfrågor hela tiden att ligga till grund för 
arbetet. 

De som tar sig an uppgiften är: 


Birgit Järhem 
Bo Reinholdsson 
Lars Annerfors 
Eivor Jonsson 
Roland Stenström 

FCTF 
SF 
SACO/SR 
Hälsocentralen 
8600 (brandförsvaret) . 

Två av ledamöterna är rökare, vilket ska borga för gruppens "opar
tiskhet". 

När dessa fem personer träffades efter semestern konstaterade de, 
att enligt nu gällande regler råder generellt rökförbud vid CVA . Un
dantaget är enskilda arbetsrum och allmänna platser där inte speciella 
regler föreskriver annat. 

Nu kommer intresset att koncentreras kring de synpunkter som 
skyddsombuden har på förbud och undantag. Men har du själv några 
synpunkter på följande frågor , är samtliga personer i arbetsgruppen 
tacksamma om du framför dem till någon av ledamöterna. 

Vad anser du om det generella förbudet? Vilka känsliga miljöer bör 
omfattas av förbudet? Vilka undantag ska gälla? 

När det slutgiltiga förslaget har utformats, blir det skyddskommit
tens uppgift att fatta beslut om införande av de nya reglerna. 



JA 37-uppvisning som tack 
~------------~ 

Den här Viggen är stationerad vid F 6 Karlsborg och gjorde ett hastigt besök vid 
evA för ett par år sedan. Nästa vecka bör en del av oss få chans att se en uppvis
ning av den JA 37 från F 13 som gör en tackföreställning här. Foto: Hans Hedin. 

Nästa vecka (v 38) kommer en 
JA 37 från F 13 i Norrköping att 
göra en kort uppvisning på flyg
fältet vid eVA. Tiden är satt till 
12.30, men definitivt datum be
stäms först när väderprognosen 
för kommande vecka är känd. Så 
vackert väder som möjligt är ett 
önskemål. 

Det här är flottiljens sätt att 
tacka för vårt engagemang i PRI
verksamheten, som nu går in i sin 
slutfas. PRIoritetsflygningarna 
inleddes 1980 vid F 13 och har 

TACK h1
( 
Ett varmt tack till alla arbetskamrater 
för hågkomsten med blommor etc vid 
min pensionering. 

Bertil Henriksson, f d 4230/4232 
("Vapen") 

Ett varmt tack till chefer, arbetskam
rater och FCTF för ett gott samarbete 
under de 21 år jag varit anställd vid 
eVM. sedermera FFV Underhåll. samt 
för uppvaktning, presenter och blom
mor vid min pensionsavgång. 

Börje Kroon, f d 8256 

Ett hjärtligt tack till chefer och arbets
kamrater för de fina presenterna jag 
fick vid min pensionering. 

Karl-Erik Edbom, f d 4643 

Ett hjärtligt tack för all uppvaktning i 
samband med att jag slutade min an
ställning vid FFV. 

Harald Lindestrand 
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inneburit, att några JA 37 flugits 
med förtur för att snabbt ge 
driftserfarenhet. Underhåll av ap
parater från dessa plan har givits 
förtur vid FFV-U. 

Med sin uppvisning vill F 13 
göra det möjligt även för evA
are som inte har direkt kontakt 
med flottiljen att se en JA 37 i 
aktion. 

Meddelande kommer att läm
nas på morgonen samma dag som 
den cirka 10 minuter långa upp
visningen äger rum. 
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Nu är det aktuellt med studier 
igen. Inom kort kommer du att 
bli uppsökt aven studieorganisa
tör, som gärna vill ha dig med på 
någon kurs i höst. 

Under vecka 35 - 37 kommer 
den uppsökande verksamheten 
att äga rum. 

Skulle du av någon anledning 
inte träffa studieorganisatören, 
och om du ändå är intresserad av 
att delta i någon facklig kurs eller 
annan kurs i SF/ ABF:s regi så ta 
gärna kontakt med fackets expe
dition, tfn 1787, eller med någon 
av oss. 
Nils Hedström avd 4647, tfn 2212 
Kjell Söderström avd 4645, tfn 2197 

Redaktionsråd : 

Birgit Järhem FCTF 
Roger Thelenius 
Alf Gustaisson SF 
Hans Risberg 

Kurt Bergström SACO/SR 

.Sport &. Motion 


FCIF-VARPA 

Första helgen i augusti åkte sex 
av CVAs varpakastare till Hässle
holm för att delta i FCI F-mäster
skapen. Som vanligt när det gäl
ler varpa visade gotlänningarna 
framfötterna. De ordnade en 
dubbelseger individuellt för P 18, 
Visby genom Bertil Johansso! 
(4,10) och Jonny Carlsson 
(4,23). Våra egna gotlänningar 
höll sig också väl framme. Nils
Erik Pettersson blev sjätte och 
Bengt Andersson sjuttonde mal. 
bland de 50 deltagarna. 
eVA lag I med Nisse Pettersson, 
Bengt Andersson och Jan-Ove 
J önsson placerade sig dessutom 
på femte plats i lagcentimeter 
med resultatet 29,75. Segrade 
gjorde ÖrlBO l, och laget stod 
helt i särklass med sina 16,96. 

I lagkula blev evA I utslagna 
i andra omgången av slutsegrar
na P 18 från Visby. 

P 2 Hässleholm fick mycket" be
röm för de fina arrangemangen. 
Och ingen hyser väl några tvi
vel om att vädret var strålande. 
Vad annars denna sommar? 

P 2 firar i år 40-årsjubileum 
och bjöd deltagarna med respek
tive på festmiddag på kvällen. 
Då passade våra varpakastare 
på tillfället att framföra lyck-" 
önskningar från Arboga och 
överlämnade också ett standar 
från eVA IF. 

BADMINTON! 

Badmintonsäsongen står för dör
ren. eVA IF kan erbjuda trä
nings-, motionstid i Gäddgårds
skolan på onsdagar och i Sture
hallen tisdagar och/eller fredagar. 

ALLA är välkomna. Ring Knut 
Andersson tfn 1098 eller Lars
Ove Antonsson tfn 1088 för vi
dare information. 

eVA IF Badmintonsektion 
Knut Andersson 


